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Danderyds Golfklubb 

Årsmöte/Höstmöte 2022 

 

DANDERYDS GOLFKLUBB, onsdag den 30 november 2022, 
Kl. 18.30 Danderyds Golfklubb. Klubbhuset. 

Närvarande:  
Medlemmar enligt röstlängd. Styrelsen: Ebbe, Henrik, Fredrik S., Johan O., 

Johan L. 

1.Fastläggande av röstlängd för mötet.  

- Närvarolista fastställas som röstlängd för mötet  

2. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt.  

- Konstaterades och godkänt.  
 
3 Fastställande av föredragningslista.  
- Föredragningslistan fastställts  
 
4 Val av ordförande och sekreterare för mötet.  
- Till ordförande på mötet valdes Ebbe Loiborg och till sekreterare Johan 
Lindholm.  
 
5 Val av två protokolljusterare, tillika rösträknare, som jämte ordföranden 
skall justera mötesprotokollet.  
- Göran Brännström och Per Björkman valdes att justera protokollet  
 
6. Fastställande av medlemsavgifter, övriga avgifter, medlemslån, 
verksamhetsplan samt budget för det kommande verksamhets- och 
räkenskapsåret. Se Verksamhetsplanen mm.   
- Henrik Kjellberg redogjorde för utsänd förslag till verksamhetsplan och budget 
notat och budget.  
- 2023 fyller Danderyds Golfklubb 50 år. Detta skall vi fira främst genom att 
blicka tillbaka, hylla och utveckla klubbens grundläggande idé – nämligen 
juniorverksamheten, men också med några andra, ännu inte helt planerade 
aktiviteter. 
- Juniorverksamheten. DanGK är sannolikt fortsatt en av Sveriges golfklubbar 
med störst andel juniormedlemmar f.n. 45%. Sedan 2022 har klubben glädjande 
nog på nytt fått en engagerad juniorkommitté med stor ambition att utveckla 
juniorverksamheten. I den föreslagna budgeten för 2023 har stort utrymme 
lämnats för att utöka träningsmöjligheterna och skapa en mer tävlingsinriktad 
verksamhet. Junioravdelningen kommer dessutom att få disponera hela eller 
större delen av det nybyggda huset intill övningsområdet.  
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- Banan/maskiner. Banan har under 2022 varit i mycket gott skick genom ett 
berömvärt arbete av vår banchef och hans medarbetare. För 2023 är det satsning 
på den ganska slitna maskinparken. Totalt är budgeterat för maskininvesteringar 
på runt 750,000 kr.  
Det blev framfört att klubben bör tänka på att vid hålplaceringar och ev. 
förändringar av greener, verka för att färre bollar kan ”rulla ut” från 
greenområdet – speciellt på hål 2, 4 och 6. 
- Säkerheten är ständigt i fokus. Det nya nätet mellan 9:an och övningsområdet 
kommer upp till säsongsstart. Ytterligare nät har visat sig nödvändigt mellan 
övningsområdet och Edsbergsvägen, vilket ingår i den föreslagna budgeten. 
- Övriga medlemsaktiviteter.  
Till ett eller flera jubileumsarrangemang ser vi gärna att det bildas en kommitté. 
Intresserade kan kontakta styrelsen för medverkan. 
Seniorgolfen på måndagsförmiddagar är en stor succés och det finns plats för 
många fler. 
Vi vill försöka få till några tillfällen med t ex generationsgolf och/eller lagspel i 
scrambleformat. 
- Personal 
Vi avser att driva verksamheten med samma personaluppsättning som under 
senaste året, d 
v s med en banchef och medhjälpare och en administrativt ansvarig med 
medhjälpare i receptionen. Tränarna kommer att, i o m satsningen på juniorernas 
tränings- och tävlingsaktiviteter, engageras i större utsträckning med hjälp av 
klubbens lite äldre ungdomar. 
- Arrendet för banan 
Danderyds kommun har initierat en omförhandling av det gällande 
arrendeavtalet. Skälet 
sägs vara att det skall anläggas en gång/cykelväg längs Edsbergsvägen, och att 
man vill 
definiera gränserna för naturvårdsområdet i huvudsak norr om banan samt att 
man önskar 
höja arrendet. Det är f n oklart i vilken omfattning detta kommer att beröra 
arrendeområdet, men det tycks kräva flyttning av ett par tees och anläggning av 
ett antal skyddsstängsel. Eventuella kostnader för dessa åtgärder ihop med en 
eventuell höjning av arrendet är inte medtagna i budgeten för 2023. 
-  Ekonomi 
Det finns 2 st grundläggande hörnstenar i klubbens ekonomiska planering; det 
budgeterade resultatet skall för att möta eventuella negativa överraskningar 
under året uppgå till minst 200,000 kr, och kassa/bank skall inte understiga 
1.500.000 kr för att säkerställa fortsatt drift under kommande år med eventuellt 
extraordinära utmaningar. 
Årets föreslagna budget möter dessa förutsättningar, men inte utan att 
medlemsavgifterna för seniorer föreslås höjas med 200 kr och greenfee med ca 
20 kr/9-hålsrunda.  
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Budget och medlemsavgifter fastställdes enligt styrelsens förslag. 
 
 

 

7. Fastställande av antal styrelseledamöter för kommande verksamhetsår, 
enligt stadgarna § 25. Min.5 och max.7. Valberedningens förslag. 
Valberedberedningen framförde stark kritik på det sätt som deras förslag hade 
blivit behandlat på av klubbens ordförande och styrelse. Kontakter hade tagits 
direkt med föreslagna styrelseledamöter innan valberedningen hade kontaktats. 
Detta har medfört att två av de föreslagna styrelseledamöterna har valt att inte 
ställa upp.   
Klubbens ordförande beklagade det inträffade och förklarade det med att 
klubben under minst de senaste 13 år inte har haft en Valberedning och man 
därigenom har vant sig till med ett mera informellt tillvägagångssätt. 
Valberedningen ställer inte upp till omval och det beslutades att göra ett val av 
valberedning vid årsmötet i mars 2023. 
 
Samtliga mötesdeltagare samt klubbens styrelse visade stor uppskattning för det 
arbete som Valberedningen har utfört – inte minst med de genomförda samtalen 
med de som deltar i klubbens arbete. Mötet uppmanade sittande valberedning att 
ställa upp vid valet på årsmötet i mars 2023. 
 

Val av 
 

  a klubbens ordförande för en tid av (1) år. Ebbe Loiborg ställer upp för 

omval. 
 
  b ledamöter i styrelsen – Nyval (2år), Alf Svensson. Omval (2år) Johan 

Lindholm. Fyllnadsval – omval (1år) Tomas Lindhoff. 
    
  c 2 suppleanter i styrelsen med för dem fastställd turordning för en tid 

av (1) år; Dorothea Fornell och Per Björkman. 
  d 2 revisorer jämte suppleanter för en tid av ett år. I detta val får 

styrelsens ledamöter inte delta; Anders Folke och Lars Reuterskiöld. 
e 3 ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en skall utses 

till ordförande; Inga kandidater 
  Frågan ajourneras till vårens årsmöte 2023. 
  

  f ombud till GDF-möte. Förslag Kent Larsson 
   
  Mötet godkände alla val. 

 
   Ebbe tackade styrelsen och personal for bra samarbete och god insats 

under året. Ett särskilt tack till Fredrik Svanvik som slutar efter många år 



4 

 

i styrelsen. Tack för ett stort engagemang i vår golfklubb, ett särskilt tack 

för insatserna i vår juniorverksamhet och medlemsenkäterna.  
 

8 Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner.  
- Juniorkommitténs budget och plan för 2023 delades ut och är bifogat till 

Årsmötesprotokollet.  
- Klubben uppskattar Juniorkommitténs stora arbete och bifaller planen 

som icke minst inför jubileumsåret är omfattande och blir krävande  
 

9 Övriga frågor (information och diskussion). 
- Förvaring av klubbor i Klubbhuset. Då nuvarande arrangemang i 

Klubbhuset inte längre är praktiskt möjligt beslutades att bereda plats 
för max 5 golf set mellan seniorgolfens aktiviteter i annat utrymme 
nära klubbhuset. 

 
10  Mötets avslutande  

 
 
Mötets ordförande: Ebbe Loiborg 
 

Justerat: Göran Brännström pr. mail 
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